

Our Service...

Your Pride.



MATANAH متانه

About Us

We, Matanah collections are the marketing partner of Matanah Furniture Factory based in Riyadh and it is the leading manufacturers of comprehensive range of quality furniture and supplier of steel bunk beds, steel cabinets, mattress, pillows and blankets.

Matanah Furniture Factory was established in 1974 by Mr. Abdul Rahman Abdul Azeez Abdulla Abalkhail. The founder of this company started with his imagination and creativity, who is the ultimate reason behind the success and phenomenal growth of Matanah collections. And currently his son, Mr. Abdul Majeed Abdul Rahman Abalkhail is playing the vital role in the responsibility of the company since year 2000. The primary Matanah Furniture Factory is located in Al Shifa industrial area, Riyadh and fully equipped with art technologies along with most modern machineries.

Throughout Saudi Arabia and Middle East, Matanah Furniture is serving the high-class steel furniture manufactured and crafted by best technology processes with high quality ingredients.



Why choose us

With the experience of more than 40 years, we are delivering the best steel furniture solutions throughout Saudi Arabia and Middle East. Our quality products have already satisfied thousands of clients in the whole Middle East.

Design & Concept

With our enormous experience, we know our products inside out that help you to get exactly what you want. Merging functionality with design, we ensure your ideas are transformed into feasible solutions that you love.

Construction & Materials

We have employed highly skilled craftsmen and latest environment friendly machines to complete each piece of furniture, using only the finest material. Because when we start with the best quality materials we get the best end product.

Value for Money

One of our key intents is to offer incomparable value for money. We accomplish this through reliable design, well-organized and efficient production and going direct to source for all the raw materials we use. And we know how important it is to produce high quality and individual steel furniture and related products at affordable prices.



Mission

Nothing says success like great relationships. Designed to create value for Matanah Collections' customers and serve them the humble services.

Vision

To continue to propagate our existing and enhancement with new associations by all employees living our mission and vision every day. Also, to create long-lasting customer relationships.

Single Beds



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 11
Model: RKS-S



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 12
Model: RSS



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 12
Model: RKS



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 15
Model: RKS-4



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 18
Model: MAXX-S



Steel Bed Single
Size-90 x 190 x 2
Model: MAXX-SH





Steel Bed Double

Size-90 x 190 x 1.1

Model: RSD-S



Steel Bed Double

Size-90 x 190 x 1.1

Model: RSD



Steel Bed Double

Size-90 x 190 x 1.2

Model: RKD-L



Steel Bed Double

Size-90 x 190 x 1.5

Model: RKD-4



Steel Bed Double

Size-90 x 190 x 1.8

Model: MAXX-D



Steel Bed Single

Size-90 x 190 x 2

Model: MAXX-DH



Single Wardrobes



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: SD/SL-PC



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: 2D/2L-SPC



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: 3D/3L-SPC



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: 4D/4L-SPC



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: 5D/5L-SPC



Steel Cabinet
Size-40 x 42 x 180
Model: SD/FR-PC





Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: DD/SL



Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: DD/DL



Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: DD/FR



Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: 4D/4L-D



Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: 6D/6L-D



Steel Cabinet
Size-80 X 42 X 180
Model: 8D/8L-D





Steel Cabinet
Size-45 x 42 x 180
Model: SD/SL-BONNY



Steel Cabinet
Size-90 x 42 x 180
Model: DD/SL-BONNY



Steel Cabinet
Size-80 x 42 x 180
Model: FRO-DPC



Steel Cabinet
Size-80 x 42 x 180
Model: 16D/16L-DPC



Steel Cabinet
Size-80 x 42 x 180
Model: 32D/32L-DPC



File Cabinets



File Cabinet

Size-40 x 60 x 105

Model: 3 Drawer



Steel Side Table

Size-50 x 40 x 60

Model: 4D/4L-ST



Steel Side Table

Size-50 x 40 x 60

Model: 2D/2L-ST



Beddings



Mink Blanket's



Medical Mattress



Pillows



مهمتنا:

لاشيء يقود النجاح مثل خدمتكم . ونهدف بالاضافة لقيمة العملاء من مجموعة الأثاث المتميز وتقديم الخدمات المتميزة لعملائنا.

رؤيتنا:

الاستمرار في تقديم الخدمات المتميزة وتعزيز العلاقة مع العملاء من قبل جميع الموظفين الذين يعملون معنا ويساهمون في نشر رسالتنا ورؤيتنا كل يوم، وايضا لخلق علاقة طويلة المدى ودائمة مع عملائنا المميزين.



نبذة عنا

نحن مجموعات متانة هي الشريك التسويقي لمتانة مصنع الأثاث التي أسست في الرياض و من أبرز الشركات المصنعة للمجموعة شاملة من جودة الأثاث والمورد من السراير مبيتا الصلب، والفرش و الوسائد و البطانيات والدواليب و الخزانات الصلبة وغيرها.

مصنع متانة للأثاث قد أسس في عام 1974 ، على يد عبد الرحمن عبد العزيز عبد الله أبا الخيل. منشئ هذه الشركة بدأت مع خياله و ابداعه ، هو السبب في نهاية المطاف بعد الله وراء النجاح و النمو الهائل لمجموعات متانة. وحاليا ابنه، السيد عبد المجيد عبد الرحمن أبا الخيل ولعب دورا حيويا في مسؤولية الشركة منذ عام 2000 م . ويقع مصنع متانة للأثاث المركز الرئيسي في المنطقة الصناعية بالشفاء ، في مدينة الرياض، مجهزة تجهيزا كاملا مع التقنيات الحديثة جنبا إلى جنب مع معظم الأجهزة الحديثة.

في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية والشرق الأوسط، متانة للأثاث تستخدم المواد الصلبة عالية الجودة من قبل أفضل التقنيات التكنولوجية.

لماذا وقع اختيارك علينا خاصة؟

مع خبرة أكثر من 40 سنة، ونحن نقدم أفضل الحلول للأثاث المعدني في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية والشرق الأوسط. استقطبت منتجاتنا ذات الجودة العالية بالفعل. الآلاف من العملاء في الشرق الأوسط ككل.

التصميم و المفهوم العام

مع خبرتنا الهائلة في تقديم الخدمات المتميزة ، فنحن نقدم مجموعة من المنتجات الوطنية التي تساعدك على الحصول على ما تريده بالضبط مع جودة التصميم التي تضاهي المنتجات الأخرى وأفكار مبتكرة من التصميم الحديثة وأيضاً مجموعة من الحلول الممكنة التي تناسب الذوق العام للعملاء الكرام.

انشاءات ومواد التصنيع

لقد استخدمنا الحرفيين ذوي المهارات العالية وأحدث آلات صديقة للبيئة لإكمال كل قطعة من الأثاث، فقط باستخدام أجود المواد. لأنه عندما تبدأ مع مواد ذات نوعية أفضل نحصل على أفضل المنتجات النهائي .

قدر المال

واحدة من المقاصد الرئيسية لدينا هي لتقديم قيمة لا تضاهي من أجل خدمتكم. وعلينا أن ننجز ذلك من خلال تصميم موثوق بها، فجودة التنظيم وكفاءة الإنتاج والذهاب مباشرة إلى مصدر مواد الخام التي نستخدمها . ونحن نسعى لإنتاج الأثاث عالي الجودة بأقل الأسعار الممكنة.



ماتانه MATANAH

مجموعه مؤسسات عبد المجيد عبد الرحمن الأاخيل التجارية
Group of Abdulmajid Abdulrahman Abalkhail Trading.Est.

Po Box: 30430 Riyadh: 11477, E-mail: info@matanahfurniture.com
Factory: No. 30, Shifa Industrial area Hi Bader, Riyadh. Head Office: Al Hair Road, Riyadh.
www.matanahfurniture.com

Head Office
Tel: 011 2872000
Mob: 0503544688

Factory Riyadh
Tel: 011 28414141
Mob: 0569461534

Jeddah
Tel: 012 6301330
Mob: 0569585268

Dammam
Tel: 013 8207617
Mob: 0501492192



EXIMO

VELVESIA

MATANAH
Collections



PARAJAHN

Flamingo